

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 23-01-2025 03:21:16 PM Subject: The Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: PM 03:21:16 2025-01-23 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of (The Housing Bank for Trade and Finance) decided on 23/01/2025 to hold the Shareholders Ordinary General Assembly Meeting on Thursday 24/04/2025 at 11:00 am, The Meeting Agenda will be send later	قرر مجلس إدارة (بنك الإسكان للتجارة والتمويل) في جلسته المنعقدة بتاريخ 23/01/2025 تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الخميس الموافق 24/04/2025، وسوف يتم ارسال جدول أعمال الاجتماع لاحقًا
23-01-2025	23-01-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: RAWAN ALSROUJI	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: RAWAN ALSROUJI